
  
Referat fra FOA Køges ordinære generalforsamling 

Torsdag den 20. marts 2025 klokken 18:00 
 

 

Formanden byder velkommen og bestyrelsen præsenterer sig selv. 
 

1. Valg af dirigenter 
 

Carsten Juncher Christensen og Charlotte Blands Jørgensen 
 

Referenter: Mari-Louise Wichmann Baymler og Lene Margrethe Graulund. 

 
Generalforsamlingen er lovligt indvarslet. Det er lagt på hjemmesiden den 

11.12.2024 og sendt på mail til medlemmerne den 12.12.2024 
  

Der er 58 fremmødte hvoraf 50 er stemmeberettigede.  
 

2. Valg af stemmetællere  
 

May Britt Manniche, Elisabeth Ali Schøning og Dorthe Andersen. 
 

3. Godkendelse af forretningsorden 
 

Forretningsorden er godkendt 
 

4. Beretning for 2024 

 
Gina Egeskov Nolte oplæser beretningen på vegne af FOA Køges bestyrelse. 

 
Der er ingen spørgsmål fra salen. 

 
Beretningen er godkendt.  

 
Socialrådgiver May Britt Manniche fremlægger sin beretning. 

 
 

5. Forelæggelse af Regnskab for 2024 og budget for 2025 
 

Allan Svendsen fra Forbundet fremlagde årsregnskabet for 2024, som kommer 
ud med et minus på kroner 124.429, som primært skyldes hensættelser til 

valgte ifølge FOA Køges vedtægter.  

 
Der er tale om et regnskab uden anmærkninger. 

 
Der er ingen spørgsmål fra salen. 

 
Regnskab og budget er godkendt. 

 
 



 

 
 

6. Fastsættelse af kontingent 
 

Kontingent forbliver uændret. 
 

7. Indkomne forslag 
 

FOA Køges bestyrelse kommer med forslag til lovændringer. 

 
Lise Isager fra Forbundet gennemgår og forklarer FOA Køges bestyrelsesforslag 

til lovændringer. 
Lise Isager fortæller at der primært er tale om modernisering af sproget, så 

teksten skal blive lettere at overskue. Betydning og intention ændres ikke. 
 

På forbundsniveau er der blevet lavet en ny sektor ved navn Service, kost, 
teknik og beredskab. Det påvirker FOA Køges love. Lovene skal derfor rettes til.  

 

- Spørgsmål fra salen: 

 

Bruno informerer salen om, at bestyrelsen i FOA Køge ikke er sektoropdelt. Han 

fortæller selv om måden bestyrelsen er sammensat. Maibritt Gisli supplerer 

ham. 

 

- Spørgsmål fra salen: 

Maibritt Lund bemærker en fejl og spørger ind til § 8 stk. 5.  

Der står i det udleverede bilag: 

 

Service, kost, teknik og bredskabssektoren vælges der i lige år: 3 

bestyrelsesmedlem samt 3 suppleanter fordelt på Køge, Solrød og Stevns 

kommuner  

Der vælges fortrinsvist:  

• 1 bestyrelsesmedlem og 1 suppleant fra regionen  

• 1 bestyrelsesmedlem og 1 suppleant fordelt på Køge, Solrød og Stevns 

kommuner  

 

Rettelse: 

Der skal være 2 bestyrelsesmedlemmer i kommunen samt 2 suppleanter. 

  

Salen pålægger derfor bestyrelsen at lave en redaktionel ændring i lovene, så 

det kommer til at stemme. 

 

Salen godkender forslag til lovændringerne, med det forbehold at ovenstående 

bliver rettet. Bestyrelsen har efterfølgende godkendt lovændringen i §8 stk. 5.  



 

8. Valg 

 
Ad. punkt 8 valg: 

 
 

A. Valg af formand for 4 år i lige år (valg 2028)  Ingen valg  
 

B. Valg af næstformand for 4 år i ulige år Karin Hargreave  Valgt 
  

C. Valg af faglig sekretær for 4 år i lige år (valg 2028)   Ingen valg 
 

D. Valg til Social- og Sundheds området for 2 år i ulige år 
 

Regionen:  
 

1 bestyrelsesmedlem      Rikke Holm-Knudsen   Valgt 
1 bestyrelsessuppleant Vakant   

 
Solrød:  

 

1 bestyrelsesmedlem Birgitte Luplau  Valgt 
1 bestyrelsessuppleant Katja Vendelbo  Valgt 

 
Stevns:  

 
1 bestyrelsesmedlem Mona Hertel Hansen  Valgt 

1 bestyrelsessuppleant Heidi Ulla Neiiendam  Valgt   
 

Køge:      
 

1 bestyrelsesmedlem Jannie Salomonsen  Valgt 
 

Der er 2 kandidater til denne bestyrelsespost. Jannie Salomonsen og Vivian 
Røgind melder sig til posten. Begge kandidater præsenterer sig selv og fortæller 

om deres kvalifikationer. Herefter stemmes ved skriftlig afstemning. 

 
Jannie Salomonsen er valgt med et flertal. 

 

   
1 bestyrelsessuppleant Anja Novak  Valgt  

 
E. Valg til Teknik- og Service området for 2 år i ulige år 

 
Køge/Stevns:  

1 bestyrelsesmedlem Ole F. Schrøder   Valgt 
 1 bestyrelsessuppleant Michael B. B. Kaltoft  Valgt 

 

 



 
 

 
 

F. Valg til Kost- og Service området for 2 år i lige år 
 

Regionen: 
  

1 bestyrelsesmedlem  Friederikke Larsen  Ingen valg 
1 bestyrelsessuppleant Vakant    

  
Kommunerne: 

  
1 bestyrelsesmedlem Heidi L. Kongeskov   Valgt for 1 år 

1 bestyrelsessuppleant Vakant  

 
G. Valg til pædagogisk område for 2 år lige år 

 
  Solrød: 

  
1 bestyrelsesmedlem Jane Laursen  Ingen valg 

1 bestyrelsessuppleant Charlotte T. Larsen  Ingen valg 
       

        Stevns:  
 

1 bestyrelsesmedlem Lene Bylund   Ingen valg 
1 bestyrelsessuppleant Christa Nielsen   Ingen valg 

 
        Køge: 

  

1 bestyrelsesmedlem Kirsten P. Schmidt   Ingen valg 
1 bestyrelsessuppleant Tina Hansen  Ingen valg 

 
H. Valg af 1 AMR samt 1 suppleant for 2 år i ulige år 

 
1 bestyrelsesmedlem Mie Julie Christensen  Valgt 

1 bestyrelsessuppleant Dorthe Andersen  Valgt  
 

I. Valg af bestyrelsesmedlem og suppleant for 2 år i ulige år 
 

1 bestyrelsesmedlem Gina Egeskov Nolte  Valgt 
1 bestyrelsessuppleant  Fie Friis Frederiksen   Valgt 

 
J. Valg af bestyrelsesmedlem og suppleant for 2 år i lige år 

 

1 bestyrelsesmedlem Jytte Arnel   Ingen valg 
1 bestyrelsessuppleant Karina B. Nielsen   Valgt for 1 år 

 
K. Valg bestyrelsesmedlem i det private område for 2 år i lige år 

 
1 bestyrelsesmedlem  Vakant   

1 bestyrelsessuppleant Vakant   



 
L. Valg af bilags kontrollant for 2 år i ulige år 

 
1 bilagskontrollant Bruno Rasmussen   Valgt 

      
 

 
M. Valg af bilags kontrollant for 2 i lige år 

 
1 bilagskontrollant Lone Andersen   Valgt for 1 år 

 
N. Valg af 2 bilags kontrollant suppleanter for 1 år 

 
1 bilagskontrollantsuppleant Marianne Petersen   Valgt 

1 bilagskontrollantsuppleant  Karsten E. Aagaard    Valgt 

 
O.  Valg af i Fanebærer for 2 år i lige år 

 
1 fanebærer  Daniel Bjarnason   Ingen valg 

 
 

9. Eventuelt 
 

Ayo B. Karlsson præsenterer Seniorklubben og de muligheder, den tilbyder. Der 
bliver arrangeret mange spændende og interessante ture. Hver mandag mødes vi 

til en gåtur, efterfulgt af kaffe og kage i FOA Køge.  
 

Ayo opfordrer alle til at informere deres kollegaer om, at de ikke behøver at melde 
sig ud, når de går på pension – man kan fortsat være medlem af FOA som 

pensionist. Husk også, at man kan deltage i Faglige Seniorer. 

 
 

Formand Maibritt Gisli udtrykker sin taknemmelighed for en vellykket 
generalforsamling og takker hele bestyrelsen for deres store indsats.  

Derudover sendes en stor tak til kollegaerne i FOA Køge. 
  


